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Styrets beretning 2020 
 

Årsmøte 
Årsmøte ble holdt 26.05.2020 på den digitale plattformen Zoom. Grunnen til dette var 

restriksjoner som følge av Korona-viruset.   

 

Erland Bræin, som hadde et år igjen som styremedlem, trakk seg fra sitt verv 15.01.20 og 

fortsatte til og med årsmøtet 2020. Per Sigmund Rettedal tok over gjenværende år. Liv H. 

Særheim trakk seg fra sitt verv kort tid etter årsmøtet.  

 

Styret 2020-2021 

 
Styreleder Svein Tollefsen Gjenvalgt som styreleder (1år) 

Nesteleder Rasmus Reed Fortsatte år 2 

Styremedlem Bjarte Lending Gjenvalgt (2020-2022) 

Styremedlem Per Sigmund Rettedal Fortsetter for Erland Bræin sitt andre 

år 

Styremedlem/kasserer Berit Lyslo Gjenvalgt (2020-2022) 

1. Vara Liv Hugstmyr Særheim 
 

1 år (trakk seg sommer 2020) 

2. Vara Jostein Johansen 1 år 

Valgkomite Tore Koppang og ? 1 år 

Revisor Bodvild Solheim 1 år 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Fra topp venstre: Svein Tollefsen, Rasmus Reed, Per Sigmund Rettedal 

Fra bunn venstre: Bjarte Lending, Berit Lyslo, Jostein Johansen og Øyvind 

Lapin Larsen 
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Møter 2020 
 

Styremøter 
16.01.20 

18.02.20  

12.03.20  

14.04.20  

11.06.20 

20.08.20 

15.09.20 

15.10.20 

10.11.20 

 

Årsmøte 
26.05.20 – Årsmøte SMR 

01.10.20 – Årsmøte RMR 

 

Andre møter 
14.01.20 – Dialogkonferanse 

20.01.20 – Møte med kultursjef Tone Strømø 

22.01.20 – Møte med kulturskolerektor Torill Munthe-Kaas 

02.06.20 – Nettmøte for styret angående konsertserien 

08.06.20 – Møte med arrangementsrådgiver og daglig leder i Sandnes sentrum 

10.06.20 – Møte med kulturseksjonen for å gi innspill til kulturarenaplanen 

31.07.20 – Møte med kulturseksjonen (Jens Thordal) 

13.08.20 – Møte med kulturseksjonen, Sandnes eiendom, kulturhuset og Sandnes kulturskole 

angående kulturarenaplanen 

15.09.20 – Kort møte mellom Øyvind og Svein for å gå gjennom nytt utkast til handlingsplanen 

for kulturarenaplanen 2021 

17.09.20 – Møte med kulturseksjonen, kulturhussjefen, kulturskolerektor og musikkrådet for å gå 

gjennom nytt utkast til handlingsplanen for kulturarenaplanen 21.09.20.  – Møte med Liv 

Pedersen i Kulturetaten 

06.10.20 – Møte med Sandnes idrettsråd og Annelin Tangen Mjølne (leder for utvalg for kultur, 

næring og innovasjon 

03.11.20 – Matrisemøte med Sandnes kommunes kulturseksjon 

10.11.20 – Møte med Tone Strømø, Liv Pedersen og Liv Tjemsland (nettmøte) 

01.12.20 – Matrisemøte med Sandnes kommunes kulturseksjon 

08.12.20 – Deltok på møte med Norsk kulturskoleråd 

 

 

Medlemskontakt 
I 2020 bestemte vi oss for å komme i tettere kontakt med våre medlemmer og fikk lov til å delta på en del 

styremøter til våre medlemsorganisasjoner: 

21.01.20 – Da capo 

03.03.20 – Hommersåk skolekor 

10.09.20 – Ganddal skolekorps – informerte om resultat for akustikkmåling av Lundehaugen 

ungdomsskole 

15.10.20 – Medlemsmøte 

 

Covid19 gjorde det etterhvert vanskelig å få deltatt på styremøter til medlemslagene 

 

Befaringer 
18.03.20  - Gamle Hana skole  

04.11.20 – Kartlegging av øvingslokalet til Orstad storband og Bogafjell skolekorps 
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Høringsinnspill til kommune og Sandnes eiendom: 
 

Høringsinnspill til innsatspokal 

• Det ble foreslått endring av kommunens pris innsatspokalen. Det ble navnendring og i 

starten foreslått at fire priser skulle endres til en. Både musikkrådet og idrettsrådet reagerte 

kraftig og ba om at dette skulle sendes til høring blant idretten og det frivillige musikklivet.  

• Musikkrådet og idrettsrådet sendte et felles høringsinnspill til kommunen 19. mars.  

• Kommunen hørte ikke på rådene i Sandnes 

Høringsinnspill til nye retningslinjer for tilskudd til kulturtiltak i Sandnes kommune 

• Sendt ut dokument som viste de nye forskjellene fra tidligere retningslinjer til alle 

medlemmer  

• Samlet inn kommentarer fra medlemmer (svært få) 

• Sendte inn høringsinnspill i februar 

Høringsinnspill av Lundeområdet 

• Høringsinnspill til reguleringsplanen til Lunde-området ble sendt inn 02. mai.  

• Det ble ønsket et egnet musikkrom i forbindelse med utbygging av Sørbø skole og at 

utvidelsen av Lundehaugen skole ikke skal gå på bekostning av at musikkforeninger kan øve 

og holde konserter i skolens aula 

Høringsinnspill til reguleringsplan for Sandved skole 

• Ønske om å bygge en gymsal som kan tilrettelegges slik at korpset også kan øve her med et 

tilhørende lager og akustiske tilpasninger.  

 

Høringsinnspill til skolebehovsplanen 2021-2024 

• Oppfordre til bedre kommunikasjon og kartlegging i forbindelse med flerbruk når nye bygg 

prosjekteres 

 

Innspill til rullering av kulturarenaplanen 2020-2021 

• Musikkrådet samlet inn innspill fra medlemmer  

• Musikkrådet sendte inn flere innspill til rullering av kulturarenaplanen 2020-2021. 

• Musikkrådet deltok på flere møter med kulturseksjonen 

 

 

Saker: 
 

Desentralisert kulturskole 

• Flere skolekorps i Sandnes ønsket et desentralisert kulturskoletilbud 

• Musikkrådet samlet sammen informasjon fra styrene i skolekorpset og leverte dette videre til 

kulturskolerektor 

Kurs i vedlikehold av instrumenter 
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• I høst ble det spilt inn et ønske om kurs i instrumentvedlikehold. Dette ble videresendt til 

NMF Rogaland men som ikke hadde kapasitet til å gjennomføre det selv. Musikkrådet tok 

derfor initiativ til å gjennomføre et slikt kurs med økonomisk støtte fra NMF Rogaland. 

• Kurset ble gjennomført 22 februar. Musikkrådet stod for organisering og med instruktør 

• Kurset inneholdt instrumentvedlikehold av messing, treblås og slagverksinstrumenter 

• Det var rundt 30 deltakere på kurset (flere påmeldte men meldte avbud). Gode 

tilbakemeldinger i etterkant. 

 

Gamle Hana skole 

• Det ble undersøkt om gamle Hana skole kunne brukes som et eventuelt øvingslokale eller 

lagerlokale. Det ble gjort befaring av skolen i Mars 

• I etterkant av befaring ble det kartlagt interessen av å bruke skolen som øvings- og lagerlokale. 

Interessen var dessverre ikke så stor (ca. 50% av foreninger som hører til i sentrum) 

• Når korona-viruset brøt ut ble dette lagt på is. Prosjektet vil kreve mye tid og penger fra 

kommunen, noe som mest sannsynlig ikke kan prioriteres de neste årene.  

 

Nominering av kommunale priser 

• Musikkrådet nominerte Sandnes symfoniorkester til kommunens kulturpris og Sandnes 

kulturskoles aspirantorkester til integreringsprisen 

• Sandnes symfoniorkester fikk kulturprisen 2020. 

• Musikkrådet nominerte ingen til frivillighetsprisen 

Musikkrådet bisto 17.mai komiteen i organiseringsarbeid 

• Oversikt over spilling korpsenes planlagte konserter for eldrehjem 

• Prosjekt fjelltopper – kontaktet aktuelle korps for 17. mai komiteen 

 

Korona  

• Innspill til Sandnesposten – endte opp med en artikkel om de økonomiske utfordringene til 

Stangeland skolekorps. Ønsket opprinnelig en artikkel som fokuserte litt mer på alle korpsenes 

utfordringer samt manglende kompensasjonsordninger for det frivillige kulturlivet.  

• Videreformidlet informasjon fra Norsk musikkråd, kommunen og andre nasjonale anbefalinger 

osv.  

 

Ganddal skolekorps og øvelseslokale 

• Oppfølging av skolekorpset og flytting til Lundehaugen ungdomsskole. Korpset har god dialog 

med ny rektor. Flyttingen har stoppet litt opp som følge av Korona og skiftende rektorer på 

ungdomsskolen.  

• Musikkrådet gjennomgikk akustikkrapport med Ganddal skolekorps på møte i september.  

 

Sandved skole 

• I forbindelse med utbygging av Sandved skole så var musikkrådet aktive i prosessen om å gi 

innspill etter at plantegninger for utbygging ble publisert. Musikkrådet hadde møte med 

akustiker og daglig leder av Rogaland musikkråd i forkant av et møte med Sandnes eiendom, 

arkitekt og representant fra kommunens kulturseksjon. På møtet ble det diskutert de løsningene 

som var tenkt for korpset. Verken aula eller musikkrom var tilrettelagt og konklusjonen ble å se 

på mulighetene for å forbedre den allerede eksisterende gymsalen.  

• Nok en gang viser det seg at musikkrådet kommer for sent på banen.  
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• Musikkrådet søkte på NMF Rogaland sitt tilskudd til akustikkmåling i november og fikk tilslag 

• Rogaland musikkråd gjennomførte måling av lokalet i desember 

• Saken arbeides videre med i 2021 

 

Trones skole 

• Startet kartlegging av musikklivets behov i forbindelse med nye Trones skole som skal bygges 

en gang i fremtiden. Musikkrådet er i dialog med Sandnes eiendom 

• Saken jobbes det videre med i 2021 

 
Etablering av jazzklubb i Sandnes 

• Sandnes musikkråd ble spurt om hjelp i forbindelse med ny modell for organisering av jazz 

konserter på residens og spørsmål om hvordan TONO-vederlag skulle løses. Forslaget om å 

etablere en jazzklubb dukket opp. Musikkrådet inviterte til et møte med sentrale musikere innen 

jazzmiljøet i Sandnes. Møtet ble kansellert på kort varsel på grunn av Korona og utsatt til 2021.  

 
 

Fordeling av skjønnsmidler 2020 

• Musikkrådet bistod kulturseksjonen med fordeling av skjønnsmidlene knyttet opp til 

driftstilskuddet for frivillige lag for barn og unge. Potten var i år betydelig økt som følge av en 

økning i driftstilskuddet i økonomibudsjettet 2019/2020.  

 

 

Media og kontakt 
Facebook 
Oppdaterer facebook jevnlig og deler nyheter som er relevante for det frivillige musikklivet. Musikkrådet 

har også egen gruppe for skolekorps hvor informasjon deles. Opplever at det er lettere å få en respons her 

enn på mail.  

 

Mail: 
Har jevnt sendt ut mailer med informasjon og videreformidlet informasjon fra kommunen. Opplever 

generelt svært lite respons på mailer. Usikker på hvem som leser hva.  

 

Hjemmeside 
Hjemmesiden skal fungere som en informasjonsside. Her ligger tilskuddsordninger, informasjon om 

musikkrådet og mye mer.  

Hjemmesiden fikk seg et ansiktsløft oktober/november 2020. Musikkrådet har ikke fått noen 

tilbakemelding på hva medlemmene ønsker seg på denne siden.  

 

 

Medlemmer 
Sandnes musikkråd fikk i 2020 2 nye medlemmer:  

o Orstad Storband 

o Sandnes gospelkor 

 

Musikkrådet hadde totalt 50 medlemmer i løpet av 2020 
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Prosjekter 
Arrangement 

Konsertserien 2020: 

• Sandnes musikkråd arrangerte i samarbeid med Sandnes sentrum nok en ny konsertserie i 

Lanternen i Sandnes 2020. Prosjektet ble støttet av Sandnes kommune med 200.000 kr.  

• Det kom inn over 40 søknader og 23 av disse ble valgt 

• Konsertserien skulle vært hver lørdag fra 25. april til 26. september 

• Som følge av utbruddet av Covid19 måtte oppstart av konsertserien utsettes og antallet deltakere 

ble redusert til 19.  

• Etter 15. august besluttet kommunen at konsertserien måtte stanses som følge av 

smitteverntiltak. Resterende deltakere som ikke fikk fremført fikk likevel betaling.  

• Arrangementet ble likevel sett på som vellykket og tiltrakk mer publikum og oppmerksomhet 

enn konsertseriens første år i 2019.  

• Det ønskes å søke om å gjenta en slik konsertserie i 2021 og søknad for dette er sendt 

 

Andre prosjekter 

Digitale julekonserter for eldrehjemmene i Sandnes 2020: 

• Som et tiltak for eldrehjemmene i juletiden og tøffe smitteverntiltak som følge av Covid19, ble 

det spilt inn en ide til musikkrådet om å opprette digitale julekonserter for også å skape litt 

julestemning til de som må sitte isolert.  

• Det ble i november og desember samlet inn opptak fra en mengde frivillige musikklag i Sandnes. 

Musikkrådet bistod også med hjelp av opptak i form av både lyd og bilde.   

• Musikkrådet laget totalt hele 6 videoer på ca. 45 minutter for eldrehjemmene.  

• Videoene ble lagt ut på en privat konto på Youtube hvor eldrehjemmene fikk tilgang. På grunn 

av TONO og rettigheter ble ikke videoene lagt ut offentlig.   

 

Annet 

Politisk lobbying: 

Økonomiplanen: 

• Musikkrådet var høsten 2020 aktiv i forbindelse med innspill til økonomiplanen. Styreleder i 

musikkrådet hadde sammen med leder i Sandnes idrettsråd eget møte med utvalgsleder for 

kultur, næring og innovasjon. Målet var å verne om kulturlivet når det skulle gjøres en mengde 

kutt i økonomiplanen 2021.  

• Musikkrådet stiller seg meget fornøyd med resultatet av økonomiplanen. Det ble ikke gjort noe 

kutt i tilskuddsordningene til frivilligheten og rådene i Sandnes beholdt sine stillinger. 

 

Brukermedvirkning: 

• Musikkrådet fikk tatt opp manglende brukermedvirkning i kommunen som en politisk sak 

 

Økonomi: 
Daglig leder-stilling: 

I økonomiplanen 2019-2022 ble det satt av et helt årsverk til rådene i Sandnes. Daglig leder 

arbeider i en 50% stilling. Stillingen ble beholdt i 50% i økonomiplanen 2021.  

 

Økonomi: 
Økonomien er god og bærekraftig under nåværende forhold.  
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SMR HANDLINGSPLAN 2020 

1. Representere våre medlemsorganisasjoner og fremme musikklivets interesser lokalt i 

Sandnes. Være medlemmenes talerør mot kommunal administrasjon, politikere, 

kulturskolen, næringsliv, presse og andre relevante instanser. 

 

2. Sikre god kontakt og oppfølging av våre medlemmer. 

 

3. Være høringsorgan for Sandnes kommune i saker som kan ha betydning for våre 

medlemsorganisasjoner og musikklivet for øvrig. Informere og drive politisk 

lobbyvirksomhet overfor byens politikere, media og næringslivet. 

 

4. Være en dialogpartner og gi råd til kultursjefen i fordelingen av skjønnsmidler i 
forbindelsen med den årlige tildelingen av driftstilskudd til musikkorganisasjoner. 

 

5. Arbeide for å bedre rammebetingelser for musikklivet i kommunen. 

 

6. Arbeide for egnede øvings- og konsertlokaler. 

 

7. Bidra til kompetansebygging for våre medlemmer. 

 

8. Drive informasjonsvirksomhet til og for musikklivet i Sandnes. 

•  

9. Initiere og koordinere konsertvirksomhet, arbeide for gode og rimelige konsertarenaer, 

og aktivt arbeide for at musikkmangfoldet vises frem i bybildet. 

 

 

De viktigste tiltakene for musikklivet i Sandnes 2020 

1. Arbeide for å forbedre rammebetingelser for hele det frivillige musikklivet i Sandnes. 

2. Arbeide for at byens flotte konsertlokaler blir tilgjengelige for musikkframførelser også 

for byens amatører, ved at leieprisene blir overkommelige slik at både barn og voksne kan 

holde sine konserter der. Det gjelder både Kulturhuset, KinoKino, og Vågensalen der det 

også må etableres husleietilskudd. 

3. Arbeide for godt egnede øvingslokaler for hele byens musikkliv i kommunale bygg, og 

tilstrekkelig med egnet lagerplass i nærhet av øvingslokalene. 

4. Legge til rette for økt tilstedeværelse av lokalt frivillig musikkliv og musikkmangfold i bybildet 

og på ulike fremføringsarenaer, som f.eks. de ulike scenene i Sandnes kulturhus. 

5. Legge til rette for en videre styrking av samarbeidet mellom Sandnes kulturskole og det 

frivillige musikklivet og være en god støttespiller for at alle musikklag har et tilbud fra 

kulturskolen de er fornøyde med. 

6. Initiere og koordinere konsertvirksomhet, og aktivt arbeide for at musikkmangfoldet vises frem 

i bybildet. 
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